
BESTYRELSESMØDE  17.09.2024  
17.00-19.00 I  SKOLENS PERSONALERUM   
  
 

Tilstede: Ann Kathrine, Simone, Christina, David, 
Christina, Simon, Hanne, Pia,Susanne, Sisse og 
Bjarne 

Fraværende: Julie, Tina, Louise 

Punkt Ansvarlig Type Tid Referat: 
Bjarne 

1. Godkendelse af dagsorden samt punkter til 
eventuelt. 

David  17.00-
17.05 

 

2. Nyt fra Gullestrup Børnecenter 
- Formand 
- Ledelse 
- Medarbejdere  

 

 O 17.05-
17.25 

Formand: 
Samrådsmøde David orienterede 
om budget 2025 
Skolebestyrelsen har udarbejdet 
et høringssvar til budgettet 
Der blev på samrådsmødet holdt 
et oplæg omkring besøg i 
Lillehammer i forhold til inklusion 
af børn. Efter besøget i 
Lillehammer kommer der et 
projekt på to skoler i Herning 
kommunen. 
På samrådsmødet var der et 
oplæg fra en psykolog, der 
fortalte omkring vigtigheden af at 
skabe en tryghed mellem ældre 
og yngre elever. 
David er valgt til samrådet på 
skoledelen 
Ledelsen: 
6. kl. er kommet hjem fra lejr, det 
har været en fantastisk tur 
Lærer med ansvar for elevrådet 
er godt i gang med det nye råd 
Der er udvalgt to UMR blandt 
eleverne, UMR er en pendant til 
AMR (voksne) 
Fælles personalemøde psykolog 
Dorthe Overgaard kommer og 
holder et oplæg omkring 
mentalisering og compassion 
fokuseret terapi 
SFO-tur til WOW park er gået 
godt 
SFO personale har været på 
kursus i forhold til Vigtigheden af 
barnets leg 
På skolen er der søgt en 
morgensangpulje på 25.000 til 
kurser og materialer. Skolen 
forventer svar indenfor 4-8 uger  
Skolen er i gang med oprydning i 
alle hjørner og afkroge 
Der er på skolen sendt en besked 
hjem til alle forældrene i dag, at 
eleverne ikke må gå hjem i 
skoletiden, blandt andet i 
forbindelse glemt idrætstøj eller 
glemte madpakker 
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Dagtilbud: 
Fredag 13.9.24 var der 6 
medarbejdere på kursus i Herning 
modellen, det fantastisk. Dejligt 
med den gode forældre 
opbakning 
Medarbejder stopper i 
dagtilbuddet, da vedkommende 
går på pension, der bliver i den 
anledning afholdt forældrekaffe d. 
27.9  
Der er slået en 
medarbejderstilling op i 
vuggestuen, der er 
ansøgningsfrist d. 17.9.24 der er 
36 ansøgere til stillingen 
Medarbejdere: 
Dagtilbuddet  
Vi skal lande i, at der er mange 
nye medarbejdere 
Der er afholdt brandøvelse, det 
gik godt 
Skole 
Vi skal lande i, at der er startet 
mange nye, de seneste år 
Brandøvelsen forløb godt 

3. Åbningstid dagtilbud og SFO 
- Begyndende drøftelse af åbningstider 

Susanne O/D 17.25-
17.35 

Vurderingen fra dagtilbud og SFO 
er, at der ikke er børn det sidste 
kvarter af åbningstiden. Forslag 
kunne være at ændre i 
åbningstiden 

4. Evaluering af forældremøder Susanne, 
Bjarne, 
Sisse 

D 17.35-
17.45 

Dagtilbud: 
Der er afholdt forældremøde, 65 
forældre mødte op, det var en 
god oplevelse med fin opbakning. 
Der kom mange gode forslag fra 
forældrene 
Dagtilbud vil til næste 
forældremøde være nysgerrige 
på, hvor mange forældre der 
møder op.  
Bestyrelsen forslår, at det kunne 
være godt med et opslag på Aula, 
omkring tak for fremmøde til 
forældremødet dagen efter 
mødet. Dette kan måske være 
med til, at de forældre der ikke 
møder op, måske vil møde op 
næste gang. Bestyrelsen kom 
med gode inputs til forbedring af 
næste forældremøde i dagtilbud 
Skolen: 
Det er dejligt, når 
forældremøderne er samlet f.eks. 
1-2. og 3. kl.  
Et af skolens indsatsområder er, 
at det er vigtigt, at alle forældre 
møder op til forældremøderne 
Sisse vil gerne, at power-pointen 
omkring bestyrelsen bliver 
forenklet.  
Formanden: 
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Der er forældre, der har ytret 
ønske om, at juletræsfesten 
genindføres. 

5. Evaluering af morgenmadsordning Dagtilbud Susanne  D 17.45-
18.00 

Vuggestue: 
Det er rolige morgener, da der 
ikke er så mange børn, der spiser 
morgenmad længere. Der er 
plads til fordybelse og ro. 
Børnehaven: 
Der er stadig nogle børn, der 
spiser, men der er ikke så mange 
som tidligere 
Dagtilbud tænker, at det er dejligt, 
at der går tid fra det praktiske og 
mere tid til børnene. 
Beslutning: 
Morgenmaden beholdes som den 
er for nu. Punktet sættes 
eventuelt på dagsorden på et 
senere tidspunkt  

6. Folkeskolens kvalitetsprogram 
- Gennemgang af nye initiativer 

Sisse O 18.00-
18.20 

Sisse orienterer bestyrelsen om 
de 33 punkter, der er kommet i 
den nye aftale 

7. Hvordan gør vi Gullestrup Børnecenter til 
førstevalget for forældre, når der vælges 
dagtilbud og skole 
- Data og videre undersøgelse i forhold til 

forældre, der vælger os fra. 
 

Sisse D 18.20-
18.40 

Sisse orienterer omkring data i 
forhold til elever, der vælger 
andre skoler 

8. Budgetopfølgning 
 

Sisse O 18.40-
18.50 

Sisse orienterer om forventet 
regnskab samt om de 
disponerede investeringer i 
indeværende budgetår 

9. Evt. 
- Tour de bestyrelse 
- Sammen om skolen konference 
- Besøg af Skole og forældre på næste 

Bestyrelsesmøde 
- Forslag til Fælles bestyrelsesmøde med 

Lundgård og Tjørring 
 

  18.50-
19.00 

Sisse orienterer omkring: 

• Tour de bestyrelse der er 
sendt noget ud på mail 

• Sammen om skolen 
konference der er en 
aften på Lindbjergskolen 
d. 25.9, Svend 
Brinkmann kommer 
blandt andet. Der er 
sendt information ud pr. 
mail 

• Besøg af Skole og 
forældre på næste 
bestyrelsesmøde 

• Forslag til Fælles 
bestyrelsesmøde med 
Lundgård og Tjørring. 
Forslag: at vi tager til 
Nystedvej og ”prøver” 
UngHernings 
Makerspace 
 

Foto i børnehave: 
Photocare kommer og tager 
billeder lørdag d. 2.11 kl. 9.00. 
Anne Katrina og Christina (fra 
Nordskrænten) udarbejder en 
liste til Photocare 



 

 - 4 - 

  
 

 
 

 

 
 
 

 
I forhold til skolefoto næste år: 
Bestyrelsen forslår Vestjysk 
skolefoto. Ledelsen undersøger 
om det kan være rigtigt at der 
skal betales porto på 68,- for at 
sende et gruppebillede af stuen 
hjem til forældrene  
 
Til næste bestyrelsesmøde: 
 
Evaluering af lokaldysten 
 
Dagtilbud og SFO-åbningstider 
kommer på dagsorden til 
beslutning på næste 
bestyrelsesmøde 
 
Simone fra bestyrelsen ønsker 
”Gullestrup avis” sat på 
dagsorden til næste 
bestyrelsesmøde 


